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Fremmødte : Bent-Ove, Britta, Vivi, Abdullahi, Sanne, Ali og Briand 

Afbud          : Ingen 

Q park. 

Der har været en dialog med Q-park angående fortolkning af tillægget til kontrakten ved snefald. 
Når der er faldet sne, bliver der ingen kontrol af biler, som er parkeret i båsene. Når stregerne ikke 
er synlige. Det er muligt at registrere udenlandske biler i app’en, men den kan ikke genkende 
modellen, men fortsæt med at indtaste nummerpladen og færdiggøre gæstetilladelsen i app’en. Så 
har bilen tilladelse til gæsteparkering på parkeringspladsen. 

TV og Internets aftale. 

Det forventes, at vi bliver tilkoblet Kragsbjerg Antennelaug den 1 april. De skulle have en mere 
stabilt forbindelse via Cora systemet (kobber kabel). 

Ladestandere. 

Der bliver i løbet af uge 51 gravet ud til fundament til el-ladestandere på Ørnfeltvej 3, samt trukket 
føringsrør til disse. Selve el-ladestanderen er i rast ordre. De forventes at være på lager hos 
leverandøren midt i januar. Så er planen at el-standerene kan være klar til brug omkring første 
februar. 

Lærling startet i Odense Boligselskab. 

Der er startet en lærling i Odense Boligselskab. Lærlingen, hvis navn er Mathias Nikolajsen, er 
tilknyttet afd. 13 Hinderuphave frem til vinterferien. Tag godt imod ham, når I møder ham i 
området. 

Orientering Briand. 

Kristians Dahls model for forbedringer i lejlighederne, menes at være ulovligt ifølge Odense 
Kommune. Administrationen har undersøgt den måde vores forbedringer i lejligheden udføres på 
og de er fuldt lovlige, de er magen til Civicas. Der er en fast standard udførelse, så forbedringen er 
ens i alle boligerne. 

Status på vandskaden i Kørupvænget. Gulvet bliver færdig monteret i uge 51 og maleren bliver 
færdig i uge 1 i 2024. Så kan beboerens ejendele flyttes tilbage. 

De ansatte i Odense Boligselskab, viceværterne, har været på kursus i varmt arbejde(ukrudt 
brænder) og førstehjælp. 

Der bliver udarbejdet et afkrydsningsskema til nye beboere ved indflytning, som blandt andet 
indeholder, hvilke adfærd der skal overholdes omkring udluftning i boligerne for at give det bedste 
indeklima. 

CKS netværket er blevet nedlagt. Der bliver ikke umiddelbart etableret noget nyt. 

Opstart af kulfilter udskiftning begynder i januar afhængig af snefaldet. 

Husk at gavepapir ikke skal i pap og papir containeren, men afleveres i containeren i 
miljøgården. 

Eventuelt. 

Der har været afholdt julehyggearrangement i beboerrummet d. 10 december med 11 deltagere og 
en vicevært. 

Næste møde er onsdag d. 3  januar. kl. 19.00 

Bestyrelsen ønsker beboerne en god jul.   

 


